
 

PUBLIC 

关于修订《汇丰银行代客境外理财业务项下综合理财服务主协议》的通知 

 

 

尊敬的客户： 

 

为了更好地保护客户权益以及更利于客户阅读和理解，我行于近期对《汇丰银行代客境外理财

业务项下综合理财服务主协议》的部分条款和措词进行了进一步完善和调整，您可点击以下链

接参阅修订后的《汇丰银行代客境外理财业务项下综合理财服务主协议》。 

 

《汇丰银行代客境外理财业务项下综合理财服务主协议》 

 

本次修订将于2021年 2 月 5_日生效，并适用于客户在修改生效后继续持有或新购买的相关代

客境外理财产品。 

 

感谢您的关注和对我行的支持。 

 

 

 

汇丰银行（中国）有限公司 

2021 年 1 月 28 日 

 

 

 

 
Notice regarding the Revision of Master Agreement of QDII Comprehensive Wealth Management 

Services 

 

Dear Customers,  

 

To better protect customer’s legitimate rights and to help customers better understand the 

contractual terms, we have made certain adjustments and modifications to some terms in the Master 

Agreement of QDII Comprehensive Wealth Management Services. You may click the link below for the 

details of the revised Master Agreement of QDII Comprehensive Wealth Management Services:  

 

Master Agreement of QDII Comprehensive Wealth Management Services 

 

The revision will take effect on_5 Feb__, and will apply to all customers who continue to hold QDII 

product or purchase QDII product after the revision becomes effective.  

 

Thank you for your attention and support!  

 

 

HSBC Bank (China) Company Limited  

28 JAN 2021 

https://investments.personal-banking.hsbc.com.cn/1/PA_ES_Content_Mgmt/content/china/personal/investments/SRBP/MASTER_CN_20210128.pdf
https://investments.personal-banking.hsbc.com.cn/1/PA_ES_Content_Mgmt/content/china/personal/investments/SRBP/MASTER_EN_20210128.pdf

